
PROTOKÓŁ Nr 2/2016 
przebiegu posiedzenia stałej Komisji ds. Integracji Samorządowej  

z  dnia 29 stycznia 2016 r. 
 

 
Wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Dzielnicy odbyło się w siedzibie  Urzędu Miasta Zielona  Górze 
przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41, początek godzina 13.00. 
Wspólne posiedzenie Komisji otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Komisji ds Kultury, Sportu i 
Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki. 
Następnie Prowadzący Komisji stwierdził prawomocność posiedzenia z uwagi na obecność wymaganego 
quorum, w składach poszczególnych komisji Komisji, dalej przywitał zebranych w osobach: Panią Lidię 
Gryko Z-ce Naczelnika Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych, Panią Beatę Jilek Prezesa ZWiK,  
Przewodniczącego Zarządu Mariusza Zalewskiego, Z-cę Przewodniczącego Sebastiana Jagiełowicza, 
Kierownika Biura Dzielnicy Urszulę Zamiatała,  Panie i Panów  radnych.  
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji  powiedział, że wszyscy radni otrzymali porządek posiedzenia, nie 
mniej jednak, spytał czy są propozycje zmiany porządku. 
 
Zmian do porządku nie zgłoszono. 
 
Ad.1 
1/ 
Prowadzący powiedział, że pierwszy projekt uchwały dotyczy wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych 
„Zielonogórskich Wodociągów i Kanalizacji” Sp. z o.o w Zielonej Górze. 
Pani Beata Jilek – zmiana dotyczy planu z roku 2010, obecny plan uchwalony będzie do roku 
2018.Następnie Pani prezes omówiła główne założenia inwestycyjne planu i planowane nakłady finansowe 
na ich realizację. 
Po omówieniu projektu Prowadzący posiedzenie spytał, czy są pytania do przedstawionego projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
2/ 
Prowadzący powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy wydania  opinii o projekcie uchwały w sprawie  
określenia regulaminu otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu wychowania 
przedszkolnego oraz kryteriów wyboru ofert. Pani Lidia Gryko, omówiła projekt uchwały po czym dodała, że 
adresowany jest on dla osób prowadzących przedszkola niepubliczne. 
 
Prowadzący posiedzenie spytał, czy są  pytania do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
 
 



 
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił Przewodniczących poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie  
wstrzymał się od głosu. 
 
3/ 
Prowadzący powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie  
zmiany uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy podatkowych. 
Po odczytaniu projektu Prowadzący posiedzenie spytał czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił Przewodniczących poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem projektu głosowało 8 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 

 
 
 

Na tym wspólne posiedzenie zakończono. 
 
Protokołowała         Przewodniczący Komisji 
                                                                     
…………..…         …………………..                                                                      
 Ewa Fogiel                                                                          Marek  Karwacki 
                                                                              
 


